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W odpowiedzi na zapytanie Pana Radnego złożone na sesji Rady Miasta

Lubartów w dniu 25 lipca 2017r. w oparciu o uzyskane wyjaśnienia od Prezesa

Zarządu PEC Lubartów Sp. z 0.0. Pana Andrzeja Kardasza informuję, że inwestycja

w obrębie ulic: Chopina, Wieniawskiego, Paderewskiego, Spacerowa jest

realizowana z dwutygodniowym wyprzedzeniem w stosunku do przyjętego

harmonogramu prac i będzie realizowana zgodnie z planem. Nie ma żadnego

zagrożenia ze strony PEC Lubartów Sp. z 0.0. niedokończenia w Iw inwestycji.

PEC liczy też na podłączenie do sieci miejskiej pozostałych posesji, które

są opalane węglem, a nie zdecydowały się do tej pory przyłączyć do nowo

budowanej sieci. Pozwoli to wyeliminować problem zanieczyszczenia powietrza

w okresie grzewczym, co będzie mało wymierne korzyści zdrowotne dla

mieszkańców.
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